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I n te rp e I a cj e m igd4y s esyj n e
l. Proszq o informacjg, ile wydano decyzji zazaiEcie pasa drogowego na

lokalizacjq reklam w 7A20 r. Jakie korzySci finansowe dla miasta lub jednostki

organizacyjnej dziatajqcej w jego imieniu wplynqly z tytufu reklamy w 2A2Ar.

Mieszkaicy, nie tylko naszego miasta wnoszq kryfyczne uwagi na temat

zde gradowan ego c h odn ika pr zy wyi Sci u 916 wnym cm en tarza kom unal nego,

zlokalizowanego na Pinczacie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub

pnebudowa na bardziej estetycm4 kostkq brukowq.
kirro*"y poruszajqcy sig ulicq Planty, skarzq sig na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej.
Po raz kolejny proszQ, o naprawg jezdni p6lnocnej ulicy Wroniej na odcinku od

ul. Okrzei do ronda przy Tesco. Brak wczeSniejszego uzupelnienia ubyk6w w
jezdni spowodow*l jej degradacjE,prT-ezco naprawa bqdzie ZrtacT4eo drozsza'

Ponownie w imieniu mieszkaric6w proszg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

przy ul. Wilgi z ulicq Brzezinowq" Wystarczy wykonad kr6tki odcinek ulicy

bienistej oa Uicy Lubinowej do ulicy Brzezinowej. W tej sprawie mieszkaficy

tych ulic zlofrti petycj g.

Ptot"4 o zaplanowanie i wykonanie remonhr parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul.Bartnickiej. Moina tutaj zastosowai technologig wykonawcz4

zptytbeionowych azurowanych tak jak wykonano jego niewielk4 czE{c'

Pioszg o udroinienie odwodnienia Sa Frzej$ciu dla pieszych w ulicy

Mtynarskiej przy zbiegu z ulicami Sw. Antoniego i Chmieln4' Przy nawet

najmniejs1ychopadach deszczu 1worz4 siE tam katuie nie do pckonaniaprzez

pieszych.
W nvip$u z gwahownym atakjem zimy w tym roku, mieszkaficy Michelina

prosz? o chocid sporadyczne od3nie2enie przez sluiby miejskie ich ulic

osiedlowych nie zaliczonych do wykazu zimowego utrzymania ulic. Jest to

duA/ i uciqztiwy problem zv&aszcraprzy intensywnych opadach Sniegu'

Proizg o podaniachociaZby przypuszczalnego terminu przebudowy' lub

remonfu zdegradowanej jezdni na wloclawskiej tgryrze. Cry dofinansowanie z

ministerstwainfrastruktury zZ}lSr.tego zadania w kwocie okolo 4 mIn. zl.

bgdzie dotrzymane.
10. Proszg o informacjg, jakie jest opoznienie w wykonaniu tak zwanego

,, Centrum Przesiadkowegg" na dworcu autobusowym przy ul. Okrzei.
jednoczednie proszg o *yi#nienie, czy opoinienia w wykonaniu tego zadania,

bEdq negatywnie skutkowaty dla rczliczefu finansowych'
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